
 
Eron myöntäminen toimitilapalvelujen lautakunnan jäsenyydestä ja uuden jäsenen 
valitseminen (SR), Kv 
 
Kunnanhallitus 03.10.2022 § 323    
716/00.00.01/2021    
 
 
Valmistelija johdon assistentti Gunnel Ekström, etunimi.sukunimi@kirkkonummi.fi 

 
Sanna Rautio (entinen Hartikainen) on pyytänyt eroa toimitilapalvelujen 
lautakunnan jäsenyydestä paikkakunnalta muuton vuoksi. 
 
Kuntalain 10 luvun 70 §:n mukaan luottamustoimesta voi erota pätevästä 
syystä. Eron myöntämisestä päättää luottamushenkilön valinnut toimielin. 
 
Kunnanvaltuusto on 30.8.2021 § 86 valinnut 11 jäsentä ja heille 
henkilökohtaiset varajäsenet toimitilapalvelujen lautakuntaan kaudeksi 
2021-2025 seuraavasti: 
 
Noora Piili, Pro Kirkkonummi  /  Jan Nordström, Pro Kirkkonummi 
Jani Ekman Kok.  /  Jukka Malila, Kok.   
Pekka Oksanen, SDP  /  Tuovi Ronkainen, SDP 
Marko Kari, Kok.  /  Julia Valtanen, Kok.   
Elina Utriainen, Pro Kirkkonummi  /  Ari Liuhta, Pro Kirkkonummi 
Elina Kärkimaa, Vihr.  /  Olli Pulkkinen, Vihr. 
Miisa Jeremejew, Vihr.  /  Niikka Järvinen, Vihr. 
Martin Honkanen, Kirkkonummen VKK /  Ritva Närhi, Kirkkonummen VKK 
Sanna Hartikainen, Kirkkonummen VKK /  Jani Kähkönen, PS 
Hans Hedberg, RKP  /  Ann-Britt Romar, RKP 
Matilda Björkqvist, RKP  /  Kent Jensen von Schulmann, RKP 
 
Noora Piili (Pro Kirkkonummi) valittiin puheenjohtajaksi ja Jani Ekman 
(Kok.) varapuheenjohtajaksi toimitilapalvelujen lautakuntaan kaudeksi 
2021-2025. 
 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Aarnio Tarmo 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus päättää ehdottaa kunnanvaltuustolle, että valtuusto 
 
1 
myöntää eron Sanna Rautiolle (entiselle Hartikaiselle) toimitilapalvelujen 
lautakunnan jäsenyydestä 
 
2 
valitsee uuden jäsenen Sanna Raution tilalle toimitilapalvelujen 
lautakuntaan toimikauden loppuun 
 
3 
tarkastaa pöytäkirjan tämän pykälän osalta kokouksessa. 

 
 
Käsittely 

Tämä pykälä käsiteltiin §:n 321 jälkeen.  
 



Puheenjohtaja Timo Haapaniemi saapui kokoukseen tämän pykälän 
alussa klo 18.49 ja jatkoi kokouksen puheenjohtajana. Varajäsen Marko 
Kari poistui kokouksesta klo 18.49. 

   
 
Päätös Kunnanhallitus päätti yksimielisesti ehdotuksen mukaisesti. 
 
Tiedoksi kunnanvaltuustolle käsiteltäväksi


